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TrinÃ¡steho septembra opÃ¤Å¥ zasadalo mestskÃ© zastupiteÄ¾stvo. Rokovali aj o MestskÃ½ch dÅˆoch aj o zaÄ•iatkoch
ostatnÃ½ch kultÃºrnych podujatÃ. Prejednali problÃ©my financovania PrvÃ©ho Å tÃºrovskÃ©ho regionÃ¡lneho festivalu, ako aj
tohoroÄ•nÃ½ rozpoÄ•et, o jeho udrÅ¾anÃ boli nÃ¡zory rozdielne.

Na zaÄ•iatku zasadania sa primÃ¡tor mesta JÃ¡n Oravec poÄ•akoval za dlhoroÄ•nÃº prÃ¡cu  odchÃ¡dzajÃºcej riaditeÄ¾ke Mestskej
kniÅ¾nice Zuzane Kodayovej. Rozoberali aj program MestskÃ½ch dnÃ. Vysvitlo, Å¾e z politickÃ½ch dÃ´vodov sa ich zÃºÄ•astnÃ
mÃ¡lo vedÃºcich politikov, preto sa neuskutoÄ•nÃ ani futbalovÃ½ zÃ¡pas. â€ž Je Å¥aÅ¾kÃ© postaviÅ¥ tÃ½ch politikov dnes vedÄ¾a
seba, ktorÃ½ si eÅ¡te pred 10 rokmi podÃ¡vali rukyâ€•- argumentoval Oravec. Hovorilo sa aj o sÅ¥ahovanÃ  Å¡kÃ´lky na
BartÃ³kovej ulici, Ä•o sa vÅ¡ak neuskutoÄ•nÃ. DÃ´vodom je, Å¾e na zÃ¡klade skorÅ¡ieho rozhodnutia mestskÃ©ho zastupiteÄ¾stva
zostane CirkevnÃ¡ Å¡kÃ´lka na pÃ´vodnom mieste na DruÅ¾stevnej ulici, a preto sa nemÃ¡ maÄ•arskÃ¡ Å¡kÃ´lka kde
presÅ¥ahovaÅ¥.
Miroslav ChalmovskÃ½ kritizoval zaÄ•iatky kultÃºrnych podujatÃ. Na zÃ¡klade nariadenia mestskÃ©ho zastupiteÄ¾stva sa
musÃ dodrÅ¾ovaÅ¥ noÄ•nÃ½ kÄ¾ud, to znamenÃ¡ po 22 hodine by malo byÅ¥ ticho, preto sa musia podujatia zaÄ•aÅ¥ vÄ•as, aby
boli do 22 hodiny ukonÄ•enÃ©. Oravec uznal, Å¾e priniesli nesprÃ¡vne rozhodnutie, preto je potrebnÃ© to zmeniÅ¥. Mesto by sa
malo rozdeliÅ¥ na zÃ³ny a na jednotlivÃ½ch miestach by mal byÅ¥ noÄ•nÃ½ kÄ¾ud v inÃº hodinu. O vÅ¡etkom mÃ´Å¾e
zastupiteÄ¾stvo rozhodnÃºÅ¥ na Ä•alÅ¡om zasadnutÃ. FrantiÅ¡ek Ã•rendÃ¡Å¡ sa zaujÃmal o predaji papierenskÃ©ho zÃ¡vodu.
PodÄ¾a neoverenÃ½ch informÃ¡ciÃ je uÅ¾ veÄ¾mi blÃzko k podpise dohody, z dÃ´vodu obchodnÃ©ho tajomstva vedenie zÃ¡vodu
nechce viac prezradiÅ¥.
ZoltÃ¡n Csepregi pripomenul v jÃºli usporiadanÃ½ regionÃ¡lny festival a jeho financovanie. Podpis zmluvy sa natiahol, preto
festival a jeho financovanie vo vÃ½Å¡ke 15 tisÃc Eur bolo platenÃ© vlastnÃ©ho vrecka mesta a kultÃºrneho strediska.
VypisovateÄ¾ projektu, Ministerstvo PoÄ¾nohospodÃ¡rstva a regionÃ¡lneho rozvoja urÄ•ilo vÃ¡Å¾ne podmienky na prevod
financiÃ, navyÅ¡e by financovali v trojroÄ•nom intervale Ä•alÅ¡ie podujatia. DÃ´leÅ¾itÃ½m bodom je, aby na festival bolo
vyhlÃ¡senÃ© verejnÃ© obstarÃ¡vanie, a tÃ½m musia preukÃ¡zaÅ¥ dopredu celÃ½ program na tri roky. PodÄ¾a Oravca je otÃ¡zne,
akÃ© bude rieÅ¡enie. MÃ´Å¾e sa staÅ¥, Å¾e festival nebude maÅ¥ pokraÄ•ovanie. â€žKeÄ• chceme, aby na javisku vystÃºpila Omega
alebo ElÃ¡n, tak predsa nemÃ´Å¾me vypÃsaÅ¥ konkurz a na javisko postaviÅ¥ toho, kto ponÃºkne najlepÅ¡iu cenovÃº ponukuâ€•
dodal ako prÃklad primÃ¡tor.
V piatom bode schÃ´dze zastupiteÄ¾stvo rozdalo viac tisÃc eur. 3300 dostal FarskÃ½ Ãºrad. Z toho sa opravÃ veÅ¾a na
kostole, konkrÃ©tne hodiny na veÅ¾i, ktorÃ© uÅ¾ boli vyÅ¡e roka nefunkÄ•nÃ©. Forma Fest, a jeho zakladateÄ¾ hudobnÃ¡ skupina JÃ³
vilÃ¡g van  na zÃ¡klade rozhodnutia niektorÃ½ch komisiÃ nedostal finanÄ•nÃº podporu. Toto rozhodnutie vetoval Juraj
Himmler a podal novÃ½ upravenÃ½ nÃ¡vrh.  Ako povedal, Forma Fest prilÃ¡kal mladÃ½ch Ä¾udÃ z oboch strÃ¡n Dunaja, do
mesta priniesol kultÃºrne oÅ¾ivenie. â€ž JednÃ¡ sa o modernÃ© kultÃºrne podujatie, ktorÃ© musÃ mesto v kaÅ¾dom prÃpade
podporovaÅ¥â€•- poznamenal. Skupina nakoniec dostala 500.- Eur na vydanie CD a 400.- Eur na spomÃnanÃ½ festival. V
Ã´smom bode primÃ¡tor poÄ•akoval NataÅ¡e Å imonkovej, riaditeÄ¾ke kina za bezproblÃ©movÃ© prevedenie digitalizÃ¡cie, aj za to,
Å¾e kino neodoberÃ¡ peniaze od mesta, ale ich mestu prinÃ¡Å¡a. Pri prerokovanÃ rozpoÄ•tu prvÃ©ho polroka nastali rozdielne
nÃ¡zory. PodÄ¾a Oravca sa prÃvod peÅˆazÃ od Å¡tÃ¡tu normalizuje, nastal poriadok, navyÅ¡e mestskÃ© organizÃ¡cie od zaÄ•iatku
roka Å¡poria, preto nie je dÃ´vod na Ãºpravu rozpoÄ•tu. LÃ¡szlÃ³ Szigeti, predseda finanÄ•nej komisie Å¾iada mimoriadne
zasadnutie v danej veci. PodÄ¾a vyjadrenia primÃ¡tora sa posnaÅ¾ia urobiÅ¥ vÅ¡etko, aby bol rozpoÄ•et nulovÃ½. Priznal, sÃº
problÃ©my pri predaji niektorÃ½ch nehnuteÄ¾nostÃ, ale zatiaÄ¾ to vyzerÃ¡ tak, Å¾e rozpoÄ•et je udrÅ¾ateÄ¾nÃ½. Z Ãºveru, ktorÃ© si
mesto vzalo vo vÃ½Å¡ke 200 tisÃc Eur, uÅ¾ nieÄ•o pouÅ¾ilo, ale aj splatilo. LÃ¡szlÃ³ Szigeti nechÃ¡pe, z Ä•oho ten optimizmus,
pretoÅ¾e prÃjem sa uÅ¾ nedÃ¡ dostaÅ¥ do tej miery, aby neboli mÃnusy.  V bode o Mestskej polÃcii vysvitlo, Å¾e sa nebude
rozÅ¡irovaÅ¥ kamerovÃ½ systÃ©m, konkurz neschvÃ¡lili a kvÃ´li ÃºspornÃ½m opatreniam ich nevie rozÅ¡ÃriÅ¥ ani mesto.
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